
„Ott folytattuk a beszélgetéseket, ahol 10 évvel ezelőtt abbahagytuk”

Augusztus 9-én tartottuk 10 éves osztálytalálkozónkat. Sajnos 5-en nem tudtak eljönni, de egyikük

kivételével mindenkit sikerült legalább e-mailben elérni, így majdnem mindenkiről kaptunk hírt. Hirtelen

sok lett az apuka és a külföldi munkatapasztalat..., szóval az érettségi óta sok minden történt velünk. Azt

hiszem, a többiek nevében is írhatom, hogy nagyon jól sikerült a találkozó, és nemcsak a szervezés miatt,

hanem egymás miatt is.

Ahogy többen mondogatták, ott folytattuk a beszélgetéseket, ahol 10 évvel ezelőtt abbahagytuk, talán

a  stúdium terem hozta  ki  ezt  belőlünk,  ahol  összegyűltünk.  A  Franka  falai  biztosan  álltak,  és  a  sok

változásban,  ami  az  életutakban  végbement,  nyugalmat  adott  egy  rövid  időre.  Ha  valamit,  akkor  ezt

egészen biztosan nem gondoltuk  volna  a  ballagáskor,  amikor  már  annyira  menni  akartunk tovább.  A

programunk nagyon összeszedett volt, bő három óra alatt mindenki tudott mesélni magáról. Így a vacsorát

sem  késtük  le,  amivel  kitett  magáért  a  konyha.  Vacsora  után  még  egy  rövid  időre  visszatértünk  a

stúdiumba,  hogy  az  érettségikor  írt  10  éves  terveinkkel  szembesüljünk,  és  Gábor  testvér  még  a

kilencedikes év eleji  irományainkat is előhúzta az íróasztalából.  Nem egyszerű felismerni az utunkat a

gimnázium végére, és ennyi év távlatából visszanézve csak még súlyosabb, még több mindenre kiható

feladatnak tűnik.

Hatalmasat fociztunk a tornateremben, mielőtt szomjasan meglátogattuk volna kedvenc helyeinket a

városban. A másnapi misére nem sokan maradtunk, pedig akkor tudtuk meg, hogy az „ások” is ekkor

tartották a találkozójukat. Nem lett volna rossz egy A-B focimeccs, de így legalább nyugodtan aludhatott

Esztergom. Örömmel láttuk, hogy az iskola sokat fejlődött, és sok sikert kívánunk az új vezetésnek, hogy

erőfeszítéseiket áldás kísérje, a Franka jobb legyen, mint valaha!
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